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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

ZA PYT A N IE 

 

 

w sprawie naprawy i modernizacji dróg w rejonie ulicy Inflanckiej. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W nawiązaniu do swojej interpelacji z dnia 12 maja 2021 roku w sprawie naprawy  

i modernizacji dróg w rejonie ulicy Inflanckiej proszę o informację, jakie są możliwości 

techniczne przebudowy ulic: Wołkowyskiej, Święciańskiej, Słonimskiej. Jaki byłby koszt 

opracowania dokumentacji projektowej dla w/w ulic oraz jaki byłby szacunkowy koszt ich 

kompleksowej modernizacji 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

 

Łukasz Kapustka 

Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań 1 września 2021 r. 


